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"Verbod verkoop met verlies niet efficiënt"
nieuws

Een wetswijziging die het mogelijk maakt om het verkopen met verlies op producentenniveau te verbieden is niet de meest efficiënte
oplossing voor de problematiek in de landbouwsector. Dat is de overtuiging van federaal minister van Economie Kris Peeters. De
grootste moeilijkheid schuilt in het bepalen van de productieprijs, aldus Peeters, die vreest dat de afnemers van melk en varkensvlees
hun producten wel eens elders zouden kunnen gaan zoeken. Dat antwoordt de minister op een vraag van Kamerlid Rita Gantois (N-VA).
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Een wetswijziging die het mogelijk maakt om het verkopen met verlies op producentenniveau te verbieden is niet de meest efficiënte oplossing voor de
problematiek in de landbouwsector. Dat is de overtuiging van federaal minister van Economie Kris Peeters. De grootste moeilijkheid schuilt in het
bepalen van de productieprijs, aldus Peeters, die vreest dat de afnemers van melk en varkensvlees hun producten wel eens elders zouden kunnen gaan
zoeken. Dat antwoordt de minister op een vraag van Kamerlid Rita Gantois (N-VA).
Het is voor elke handelaar bij wet verboden om met verlies te verkopen, maar omdat de producten die de landbouwer produceert vatbaar zijn voor snel
verderf wordt voor hen een uitzondering gemaakt. “Maar die uitzondering is ondertussen geëvolueerd tot een scheefgetrokken situatie en werd veeleer
de norm”, zo maakt N-VA-volksvertegenwoordiger Rita Gantois zich zorgen. “Is het dan, gezien de moeilijke huidige marktomstandigheden, geen tijd
om na te denken over een aanpassing of uitbreiding van die wetgeving?”
“Het uitbreiden van het verbod op verkoop met verlies tot producenten is niet evident”, zo antwoordt minister Kris Peeters. “De moeilijkheid bestaat in
het bepalen van een productieprijs, en bovendien is de concurrentie op internationaal niveau sterk.” Peeters vreest dat een uitbreiding van de wetgeving
tot gevolg kan hebben dat de afnemers van de Belgische melkvee- en varkenshouders zich wenden tot buitenlandse landbouwers. 
“Ik denk dus niet dat een wijziging van de wetgeving aangeraden is en van aard is om een efficiënte oplossing voor de problematiek in de
landbouwsector aan te brengen”, aldus Peeters, die wel aangeeft de onderhandelingen van het Ketenoverleg van nabij op te volgen. “Ik waak over het
respect voor de mededingingsregels en daarnaast verzorgt mijn administratie statistische gegevens, economische analyses en studies die een objectieve
discussie mogelijk maken.”
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